
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 

19.11-2020 kl. 17.30 – 19.30 
- Sted: Bygning1, personalerummet 
- Deltagere: Lene, Thomas, Johnny, Dan, Stine, Malik, Ahmed, Christine, Signe, Maher, Rikke GF, FK, KG, AHN, KALA, Ardiana,  

Afbud:  
- Referent: Finn  

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 
 
 
 

5 min.  
 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering  Dan fortæller 10 min.  
Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

15 min. Elevrådet har arbejdet med pilot-projektet "Energirigtig adfærd" 
sammen med konsulenter fra Københavns Kommune. Projektet 
har kørt over de sidste 2 måneder og elevrådet har gennem 2 
workshops og 2 elevrådsmøder gennemført en intensiv 
undersøgelse af mulighederne for at bevidstgøre skolens elever 
om energirigtig adfærd. 
 

Sikre skoleveje Input Christine  15 min ”sikre skolevej” skilte eller andre tiltag, kan evt. fås i samarbejde 
med politiet. 
Der er fra forældre en opfordring til at der også kigges lidt ud 
over de nærmeste veje omkring skolen. De to lyskryds ved 
Mågevej/Borups alle og Borups alle/Hulgårsvej er grønt i kort 
tid. 
Der er forældre der parkerer i 2. position ved aflevering, hvilket 
gør det mere usikkert for gående børn at krydse vejen. 
 



Thomas kontakter politiet ved evt. mere synlig tilstedeværelse. 
Samt evt. et forældreskriv fra skolebestyrelsen med gode 
opfordringer. 
 
Kristoffer følger op med skolepatruljen. Og skriver en opfordring 
i nyhedsbrev til forældre. 

Ferieplan 2021-2022 Skolebestyrelsen skal drøfte og 
godkende ferieplanen for 
skoleåret 21/22. Jf. bilag  

Beslutning 10 min. Ferieplan for skolen er godkendt. 
Lukkedage 2021 for KKFO er godkendt. 
(14/5, 23/12 og 27-31/12) 

Princip for samarbejde 
mellem KKFO - skole 

Jf. bilag 
Opfølgning fra sidste møde. 

Drøftelse og 
godkendelse af princip 

5 min. SB planlægger et årligt fællesmøde tilføres 
Udkastet er vedtaget 

Forældretilfredshedsun
dersøgelse  

1. behandling 

Gennemgå resultaterne for GvS Drøftelse og 
planlægning af 
behandling på næste 
møde 

25 min Link til undersøgelsen sendes til SB, som kigger tallene igennem. 
Spørgsmål/undren sendes til Kristoffer, Gitte og Finn. 

2. behandles på næste møde. 

Digital dannelse Input og drøftelse ved Lene  15 min. Der kan i samarbejde med en anden skole søges 8.000 kr. fra 
”skole/forældre, til et arrangement/foredrag. 
Der foreslås at det er for kontaktforældre. 
 
Lene: 
Der er behov for at SB konkretiserer emnet ”Tal pænt” ind, da 
der er rigtig mange forskellige niveauer og vinkler ind i emnet, 
der er tilbud med materiale. 
Børns vilkår og ”Dit liv på nettet” er umiddelbart dem med mest 
relevant materiale. 
 
Næste skridt: 
Tirsdag den 2. februar er der kontaktforældremøde 
Arbejdsgruppe: Anders, Dan og Lene og en halv Kitty. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 
 

15 min. - 
- Der starter ny skolepædagog i 1.X som hedder Jan. 
- Info om at vi er valgt ud i forbindelse med regeringens indsats i 
arbejdet med lokale parallelsamfund. 



 

- Tilsyn+ på KKFOen gik fint, og vi fik en god tilbagemelding på 
vores faglige arbejde. 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 25/01 2020 
 

 5 min. 
 
 

 


